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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, a miniszterelnök kabinetfőnöke 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Vizsgálatot indít-e a kormány a Magyar Turisztikai 
Ügynökségnél, mert másfél milliárdnyi közpénzt pályázat nélkül csak úgy elosztogatott?" 

Tisztelt Kabinetfőnök Úr!

Sajtóhírek szerint a Magyar Turisztikai Ügynökség csaknem 1,5 milliárd forint támogatást ítélt oda
pályázat nélkül, egyszerű egyedi kérelem alapján a Balatoni Kör és a Stílusos Vidéki Éttermiség
(SVÉT) negyven tagjának.

A  Balaton  környéki  borrégiót  hat  borvidék  alkotja.  Csak  a  Balatonboglári  Borvidék  termő
szőlőterületeit közel 2800 gazda műveli, és rengeteg vendéglátó- és szálláshely is működik, sok már
évtizedek  óta,  eredményesen.  A  borászatban,  turizmusban  és  idegenforgalomban  érdekelt
vállalkozások közül így vélhetően sokaknak volna támogatási, fejlesztési igénye.

Ezért nehezen érthető, Mi indokolta, hogy a rendelkezésre álló forrás odaítéléséről érdemi pályázat
nélkül döntöttek, és csupán néhány vállalkozás kapott támogatást, de ők igen jelentős mértékben?

Kabinetfőnök úr!

A részleteket, az érintett személyeket és az ügy sajtóvisszhangját Ön nyilván jól ismeri.

Országgyűlési képviselőként, hangot adva a hozzám érkezett állampolgárok azon igényének, hogy
tájékoztatást  kapjanak  a  közpénzek  felhasználására  vonatkozó  közérdekű  ügyekről,  ezért  a
következő kérdések megválaszolását kérem Öntől.

1.) Megkezdték-e, illetve tervezik-e az ügy kivizsgálását?

2.) Amennyiben a vizsgálat bizonyítja, hogy a támogatás „szétosztásának” módja helytelen volt 
(összehasonlítva pl. az EU támogatások odaítélésére szolgáló mechanizmussal), milyen lépéseket 
kíván tenni?



3.) Továbbra is fenn kívánják-e tartani az érdemi, átlátható pályázati rendszer nélküli 
pénzosztogatást?

4.) A jelenlegi egy kirívó eset, vagy van tudomása arról, hogy rendszeresen sor kerül ilyen egyedi 
támogatásokra?

5.) Tervezik-e a támogatások odaítéléséhez olyan feltétel- és értékelő rendszer felállítását, amelyik 
tényszerűen, számszerűen követhető indikátorok mentén biztosítja, hogy valóban a közjót leginkább
szolgáló projektek kapjanak támogatást?

6.) Tervezik-e, hogy az átláthatóság érdekében a pályázatok kiírását, bírálatát és a megvalósítás 
értékelését végző testületekben szavazati, de legalábbis állandó meghívotti státusszal szakmai és 
civil szervezetek képviselői is helyet kapjanak?

Kérdéseimre pontonként várom konkrét és részletes válaszát!

Budapest, 2021. február 5.

Üdvözlettel,

Schmuck Erzsébet

LMP – Magyarország Zöld Pártja
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